

NOTICE TO POTENTIAL MEMBERS:

By reason of the discontinuance authorized by the Superior Court on February 8, 2016, the operation of Article 2908 of the Civil Code of Quebec has ceased and prescription has started to run again. Please take this change into account if you wish to institute court proceedings against the Government of Canada for personal injury damages in relation to Zonolite Attic Insulation.

Pursuant to the *Amended and Restated Minutes of Settlement*, approved by the Ontario Superior Court of Justice on December 13, 2009, it is now too late to file claims for property damages in relation to Zonolite Attic Insulation, as they are now barred. For personal injury claims in relation to the Zonolite Attic Insulation, please visit <http://www.wrgraceasbestostrust.com/file-a-claim/>. You may also be part of a proposed class action before the Federal Court (T-1503-05), a case where the outcome is not known yet.

AVIS AUX MEMBRES POTENTIELS:

En raison du désistement autorisé par la Cour supérieure le 8 février 2016, les effets de l'article 2908 du Code civil du Québec ont cessé et le délai de prescription à recommencer à courir. Veuillez tenir compte de ce changement si vous entendez instituer une poursuite judiciaire contre le Gouvernement du Canada pour blessures corporelles en relation avec l'isolant de grenier de marque Zonolite.

Conformément aux *Amended and Restated Minutes of Settlement*, approuvés par la Cour supérieure de justice d'Ontario le 13 décembre 2009, il est trop tard pour formuler des réclamations pour dommages matériels en lien avec l'isolant de grenier de marque Zonolite, qui sont maintenant forcloses. Pour les réclamations pour lésions corporelles en lien avec l'isolant de grenier de marque Zonolite, veuillez visiter le site internet <http://www.wrgraceasbestostrust.com/file-a-claim/>. Il existe également une action collective proposée en Cour fédérale (T-1503-05) dont il se pourrait que vous soyez membre mais dont le dénouement n'est pas encore connu.